
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-ASK 

Vragen ex art 46 RvO GroenLinks-Rubbergranulaat op sportvelden 

1- Notagegevens   

Notanummer 2018-001578 

Datum 13-09-2018 

Programma:   

08 Meedoen 

Portefeuillehouder Weth. Kolkman 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 13-11-2018 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 

- Weth. Verhaar - Weth. Walder 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 13-11-2018 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Regiemanager -- 

Wethouder 08-11-2018 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 08-11-2018 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-11-14 

  

Bijlagen 

Vragen GL + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 13-11-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van GroenLinks over rubbergranulaat op sportvelden 
vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  het antwoord aan GroenLinks is verzonden 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  



 
ADVIESRADEN: 

Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief  van  31 augustus heeft de heer Van der Meulen van de fractie van GroenLinks uw college een aantal 
schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over rubbergranulaat op sportvelden. Bijgaand treft u de 
beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 
 

Gemeente Deventer 
t.a.v. College van B&W 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 
 
 
Betreft:   Rubbergranulaat op kustgrasvelden 
 
 
                                                                                                                               Deventer, 31 augustus 2018 
 
Schriftelijke vragen over rubbergranulaat op kunstgrasvelden 
 
 
Geacht college, 
Meerdere keren heeft de fractie van GL aandacht gevraagd voor de risico's voor de gezondheid en het 
milieu als gevolg van het gebruik van rubbergranulaat op kunstgrasvelden. GroenLinks heeft onder andere 
gewezen op de wettelijke zorgplicht ten aanzien van het voorkomen van bodemverontreiniging en het 
voorzorgsbeginsel.     
Uit de beantwoording van onze schriftelijke vragen d.d. 25 oktober 2016 blijkt dat er in Deventer zeven 
kunstgrasvelden zijn ingestrooid met rubbergranulaat met een totale oppervlakte van circa 55.000 m2. In het 
debat in februari 2017 over de financiering over kunstgrasvelden (waarbij de betreffende clubs uiteindelijk 
zelf hebben besloten om geen rubbergranulaat als infill te gebruiken) is door de wethouder sport 
aangegeven dat er nog geen gegevens waren over bodemverontreiniging. Ook uit de beantwoording van de 
schriftelijke vragen d.d. 14 november 2017 blijkt dat er nog geen inzicht bestaat en dat het college niet zelf 
onderzoek wil uitvoeren omdat ze in afwachting was van de resultaten van landelijk onderzoek door het 
RIVM. 
 
Het onderzoek door het RIVM is in juli 2018 beschikbaar gekomen. Het RIVM concludeert: " Het gebruik van 
rubbergranulaat op kunstgrasvelden kan schadelijk zijn voor het milieu in de directe omgeving van de 
velden. Uit de rubberkorrels kunnen stoffen lekken die terecht komen in de grond om de velden heen (de 
bermgrond) en in de bagger in sloten. Dat is slecht voor het ecosysteem omdat het de biodiversiteit aantast. 
Om het milieu te beschermen, beveelt het RIVM maatregelen aan om te voorkomen dat rubberkorrels op de 
bermgrond terechtkomen, en dat stoffen via het drainagewater weglekken naar sloten." 
 
Naar aanleiding van dit onderzoek heeft de fractie de volgende vragen: 
 

1. Is het onderzoek aanleiding om de verontreinigingssituatie van de bodem en het oppervlaktewater 
rondom de Deventer kunstgrasvelden – mede gelet op de zorgplicht-  nader te onderzoeken? Zoja, 
wanneer zal dit plaatsvinden en wordt de raad geïnformeerd? Zonee, waarom niet? 

2. Het RIVM doet aanbevelingen om te voorkomen dat aangrenzende grond en oppervlaktewater wordt 
verontreinigd. Worden er bij de Deventer sportvelden al de juiste maatregelen en voorzieningen 
getroffen?  Zonee, op welke wijze en wanneer gaat het college de bedoelde maatregelen treffen? 

 
 
Met hartelijke groet, 
Tjeerd van der Meulen  



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
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14 0570 

 
Aan de fractie van GroenLinks 
De heer T. van der Meulen 
Interne Post 

telefoon 

 
0570 - 693219 
direct telefoonnummer 

 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 

 
 
 
 
 
 
 

BO/ 2018-001578  13 november 2018 
kenmerk  uw referentie  datum 

     
M.J.E. van der Meer/H.A.G. van den 
Burg 

Aanvullende schriftelijke vragen ex art 46 RvO over rubbergranulaat 
op kunstgrasvelden 

contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Van der Meulen, 
 
In uw brief van 31 augustus heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
rubbergranulaat op kunstgrasvelden. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1 
Is het onderzoek aanleiding om de verontreinigingssituatie van de bodem en het oppervlaktewater rondom de 
Deventer kunstgrasvelden – mede gelet op de zorgplicht - nader te onderzoeken? Zoja, wanneer zal dit 
plaatsvinden en wordt de raad geïnformeerd? Zonee, waarom niet? 
 
Antwoord 
Het onderzoek van het RIVM geeft geen acute aanleiding om onderzoek te doen naar de 
verontreinigingssituatie van de bodem en het oppervlaktewater rondom de Deventer kunstgrasvelden.  
 
Tevens heeft de gemeente in afstemming met de omgevingsdienst, die de taken in het kader van de Wet 
bodembescherming (zorgplicht) uitvoert, vastgesteld dat het pas zinvol is om onderzoek uit te voeren op het 
moment dat de velden worden gerenoveerd of verwijderd. Dit zoals onlangs ook is gedaan voor het 
kunstgrasveld van de korfbalvereniging Devinco. De gemeente heeft in 2018 ter plaatse van dit veld een 
onderzoek laten uitvoeren. 
 
Op basis van de onderzoeksresultaten van het indicatieve bodemonderzoek wordt geconcludeerd dat er geen 
parameters boven de achtergrondwaarde zijn gemeten en het grondwater niet verontreinigd is.  
De resultaten van het onderzoek ter plaatse van dit veld geven geen aanleiding om nu onderzoek uit te 
voeren ter plaatse van andere velden. 
  

Het waterschap is wettelijk gezien verantwoordelijk voor het oppervlaktewater. De waterschappen zijn in 
overleg met o.a. de VNG en het ministerie van I&W. De gesprekken zijn er op gericht om milieueffecten te 
voorkomen of verkleinen.  
 
Vraag 2 
Het RIVM doet aanbevelingen om te voorkomen dat aangrenzende grond en oppervlaktewater wordt 
verontreinigd. Worden er bij de Deventer sportvelden al de juiste maatregelen en voorzieningen getroffen? 
Zonee, op welke wijze en wanneer gaat het college de bedoelde maatregelen treffen? 
 



 
Antwoord 
Bij de realisatie van de kunstgrasvelden zijn er diverse maatregelen genomen. De kunstgrasvelden worden 
ingesloten door een verharding. Dit o.a. ter voorkoming van de verspreiding van het rubbergranulaat. Voor het 
verlaten van de velden zijn voorzieningen getroffen om met de schoenen zo schoon mogelijk het veld te 
verlaten.  
 
Ook is er bij de inzet van het onderhoudsmateriaal & machinerie rekening gehouden om verontreiniging te 
voorkomen. 
 
Op dit moment voert de gemeente onderzoek uit naar de mogelijkheid om rondom de velden een opstaande 
rand te realiseren om verspreiding tot een minimum te beperken.  
 
Aanvullend op deze twee vragen en de hierboven beschreven antwoorden ziet de GGD ook geen aanleiding 
tot actie. In het laatste onderzoek van het RIVM gaat het om de uitloging van stoffen uit het rubbergranulaat 
naar de bodem en drainagewater. Daarbij is zink milieutechnisch het belangrijkste.  
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 


